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ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΔΑΒΑΚΗΣ 

Βουλευτής Λακωνίας 
Νέας Δημοκρατίας 

30/11/2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ και ΑΚΕ 

ΠΡΟΣ: Την υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

ΘΕΜΑ: Γιατί το Τμήμα Νοσηλευτικής του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου 
απέρριψε την πρόταση συνεργασίας του Ιδρύματος Σταύρος 
Νιάρχος;  

Συνημμένο: Η από 26/11/2020 ανακοίνωση του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος με τίτλο 
«Ενημέρωση για την Πρόοδο της Πρωτοβουλίας για την Υγεία του ΙΣΝ - Νοέμβριος 
2020». 

Σύμφωνα με ανακοίνωση του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (ΙΣΝ) στην επίσημη 
ιστοσελίδα του, το Τμήμα Νοσηλευτικής του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου 
απέρριψε πρόταση του, η οποία στόχευε στην ανάπτυξη συνεργασίας μεταξύ του 
Τμήματος και του υπό κατασκευή υπερσύγχρονου Νοσοκομείου Σπάρτης. Η ακριβής 
διατύπωση του σχετικού αποσπάσματος της ανακοίνωσης του ΙΣΝ έχει ως εξής (η 
έμφαση προστέθηκε): 

«Στο πλαίσιο της προαναφερθείσας διερεύνησης, της προσπάθειας του ΙΣΝ για 
τη συνολική υποστήριξη του τομέα Νοσηλευτικής στην χώρα, αλλά και της 
πίστης του ότι η δημιουργία άρτιων και μοντέρνων ιατρικών υποδομών 
υπηρετεί καλύτερα τους πολίτες όταν αυτές αποτελούν τη βάση συνεργασιών 
μεταξύ φορέων, το ΙΣΝ πρότεινε την εξέταση ουσιαστικής συνεργασίας 
μεταξύ του νέου Γενικού Νοσοκομείου Σπάρτης ΙΣΝ και της Σχολής 
Νοσηλευτικής του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου. Η πρόταση του ΙΣΝ 
διερεύνησης τέτοιας πιθανότητας, για την υλοποίηση της οποίας το ΙΣΝ θα 
αναλάμβανε ενδεχομένως σημαντικό επιπλέον κόστος κατασκευής μέσω της 
αύξησης της υφιστάμενης δωρεάς του, δεν έγινε αποδεκτή από τη Σχολή 
Νοσηλευτικής και το Πανεπιστήμιο Πελοποννήσου. Ως εκ τούτου, το ΙΣΝ 
εγκατέλειψε την εν λόγω πρόταση, αφήνοντάς την στη διακριτική ευχέρεια της 
Πολιτείας, συνεχίζοντας ωστόσο, στο πλαίσιο της Πρωτοβουλίας για την Υγεία, 
την υποστήριξη του ευρύτερου τομέα Νοσηλευτικής στην Ελλάδα.» 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2211

Αριθμ. Πρωτ. Αίτησ. Κατ. Εγγράφων:

385

Ημερομ. Κατάθεσης:
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Στο πλαίσιο των ανωτέρω και λαμβάνοντας υπ’ όψη το γεγονός ότι το βασικότερο 
επιχείρημα μερίδας του διδακτικού προσωπικού της Νοσηλευτικής Σχολής της 
Σπάρτης, που ζητούσε τη μετακίνησή της στην Τρίπολη, ήταν η αδυναμία επαρκούς 
κλινικής εκπαίδευσης στο υπάρχον νοσοκομείο, ανακύπτουν πολλά και σημαντικά 
ερωτήματα σχετικά με την απόφαση της Γενικής Συνέλευσης του Τμήματος να 
απορρίψει την πρόταση του ΙΣΝ.  

Ερωτάται η κ. υπουργός: 

1. Ποιο ήταν το περιεχόμενο της πρότασης του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος προς τη 
Γενική Συνέλευση του Τμήματος Νοσηλευτικής του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου; 
Να κατατεθεί το σύνολο των εγγράφων που εστάλησαν από το ΙΣΝ προς τη Γενική 
Συνέλευση του Τμήματος Νοσηλευτικής του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου στο 
πλαίσιο της ανωτέρω προτεινόμενης συνεργασίας. 

2. Ποιο ήταν το σκεπτικό της Γενικής Συνέλευσης του Τμήματος Νοσηλευτικής του 
Πανεπιστημίου Πελοποννήσου, βάσει του οποίου απορρίφθηκε η πρόταση του ΙΣΝ; 
Να κατατεθούν όλα τα σχετικά πρακτικά των συνεδριάσεων τη Γενικής Συνέλευσης 
του Τμήματος. Να κατατεθεί, επίσης, το σύνολο των επιστολών του Τμήματος προς 
το ΙΣΝ, σχετικά με αυτό το θέμα. 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Αθανάσιος Π. Δαβάκης 
Βουλευτής Λακωνίας Ν.Δ. 




